
 

Pedagógiai vélemény a projektről (10.évfolyam 6.csoport) 

 

A projekt témája színészportrék volt. Helyi, veszprémi kötődésű színészekkel készített interjúk 

alapján egy kisfilm megalkotását tűztük ki célként. A színészekkel való beszélgetéseknek a 

projektnapot megelőzően kellett volna megtörténnie, s erre támaszkodva a hétfői napon került volna 

sor egy portréfilm létrehozására. Mivel a 4 csoportból csak kettő végezte el az előzetes feladatot, 

ezért újra kellett tervezni a projektnap menetét, és a csoportokat is át kellett alakítani. 

A projekt célja így részben valósult meg, két színészportré (Módri Györgyiről és Trokán Annáról) 

került bemutatásra és ezen kívül még három színész munkásságáról szerezhettünk információkat. 

 

A projektnap személyes jellege sajnos elveszett: színészek személyes megismerése lett volna a cél, 

a velük folytatott beszélgetések alapján. Ennek ellenére az együtt töltött idő alatt  jó hangulatban, 

kooperatívan tudtak az egyes csoportok dolgozni, és betekintést nyertek a színészéletbe. 

 

A tanulók jelentős része motiválatlan volt, ugyanis kevesen jelölték meg elsőként ezt a projektet. A 

jövőben érdemes lenne több témát meghirdetni, illetve, ha egy témára sokan jelentkeznek, abban 

több csoportot indítani. A 20 fős csoportlétszám sem ideális, kisebb csoportokban hatékonyabban 

lehetne dolgozni. Rövid idő állt rendelkezésre egymás megismeréséhez, ráadásul a külföldön 

ösztöndíjjal tanuló diákok, illetve a csoportba később csatlakozó diákok lemaradtak az előzetes 

találkozókról. 

 

A levelezőlista nem igazán működött a csoportban, nem küldtek a tanulók egymásnak 

információkat, nem reagáltak a projektmenedzser kéréseire. A weblap elkészítéséhez nem kaptak 

elegendő segítséget. 

 

A tanulók több dolgot megemlítettek, hogy miért tartották hasznosnak a projektnapot. Ezekkel mi is 

egyetértünk, s örülünk a jó véleményeknek:  

-sok új ismeretre tettek szert, szélesítették a látókörüket, 

-érdekes témákat dolgozhattak fel, alaposan körüljárhattak egy témát, 

-csoportmunkában dolgoztak, 

-jó színházi előadásokat láttak, 

-eltérve a rendes óráktól, jó hangulatban dolgoztak. 

 

Fontosnak tartjuk a jövőre nézve, hogy több napot szánjunk a projektekre, hatékonyabb munkát 

lehet úgy folytatni. 

A weblapos bemutatás mellett a régi, bevált projektbemutatást is meg kellene tartani: így a diákok 

más csoportok munkájáról is kapnának információkat. 

 

Tanulók értékelése:  

Azok a diákok, akik előzetesen nem készítették el az interjút, az egynapos iskolában zajló 

projektnapon egymással kooperálva megoldották a választott, vagy kiadott feladatot. Volt néhány 

tanuló, aki fegyelmezetlen magatartásával hátráltatta a munkát. 

Azok a diákok, akik előzetesen elkészítették a kért interjúkat, lelkiismeretes munkával hozták 

végleges formába a weblapra felkerült interjúkat. A projektmunkájukért dicséretben részesítjük 10. 

B osztályból Rontó Krisztinát, Stefán Lázárt, Fekete Dánielt, a 12. C osztályból Pongó Gabriellát, 

Polányi Petrát, Bérces Lucát és Pék Fannit. A webes felület kezeléséért a 12.B osztályból Dudás 

Dórát és Rothweil Lucát. 

 

Az utolsó találkozáson a diákokat arról kérdeztük, hogy miért ilyen kevesen töltötték ki az 

értékelést. A többség idő- és információhiányra, érdektelenségre hivatkozott. Ezen kívül a keddi 

színházi előadásról, valamint a projektnapokkal kapcsolatos véleményükről érdeklődtünk. 

Lezárásként összegeztük a projektnapok eseményeit, és beszéltünk az esetleges változtatásokról, és 

tájékoztattuk őket a mi véleményünkről.  


